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Styrelsemöte 2023-08-23 
 

 

 
Närvarande ledamöter: Göran Abel, Kicki Lindström, Björn Larsson och Magnus Selling 
Tid och plats: 18:00-20:00 i HOK-stugan 

 
1. Mötet öppnas 
Ordförande Göran Abel förklarade mötet öppnat. 
Val av sekreterare i ordinarie sekreterares frånvaro, Björn Larsson valdes. 
 

2. Godkännande av dagordning 
Ärendelistan godkändes. 
 

3. Protokolljusterare 
Magnus Selling valdes till justerare för mötet. 
 

4. Föregående mötesprotokoll 
Protokollet från styrelsemötet 2023-06-14 gicks igenom. Magnus S kallar till möte/avstämning med 
kartgruppen. Diskussion om förslag gällande uppdateringar för avgifter/ersättningar, utkast tas 
fram till nästa möte. I övrigt ingen särskild notering från förra protokollet. 
 

5. Ekonomisk rapport 
Milersättning för bil 
Ändrat belopp för milersättning för bil diskuterades. Att höjningen ska följa statlig norm föreslogs. 
Vid närmare koll i dokumenten så är det redan skrivet. 
LOK stöd och kommunalt aktivitetsstöd, redovisning senast 25/8. Göran håller ihop uppgiften 
 

6. Rapporter från RF/SISU, SOFT, styrelse/kommittéer/verksamhetsområden 
Inbrott och stöld i förrådet. Tiden då det har inträffat är mellan kl 21 den 12 Aug och kl 17 den 13 
aug. Muurikka med tillhörande gasolställ och gasolbehållare samt två tält saknas. Polisanmälan är 
gjord och anmälan till försäkringsbolaget. 
 
Styrelsen kollar upp om det går att utöka larmet på något sätt till förrådet. 
 
Styrelsen beslutar att stulet material ska återanskaffas snarast möjligt, då det behövs för 
kommande verksamhet. I beslutet ingår förutsättningen att försäkringspengar täcker merparten av 
kostnaden, förutom gällande självrisk som vi själva får betala. Per Hansson är vidtalad för att sköta 
beställning av nya tält och ny Muurikka-häll. När det gäller skador på dörren ligger kostnader för 
lagning långt under självrisken för fastighetsförsäkringen och HOK får själva stå för kostnaden. Per 
Hansson är vidtalad för att ordna lagning och komplettering av befintligt lås med en utvändig 
låsbar järnbalk. 
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Styrelsen gick igenom kalendern med verksamhet, tävlingsresor, Härnö Trail mm under hösten 
 
RF SISU Inspirationshelg i Sollefteå 6-7 oktober. Göran A skickar ut information  
 
Idrottens dag för skolor 29/9. Göran A ansvarar och ser om det går att genomföra. Ligger dagen 
innan Härnö Trail 
 
Trivsel/servering ansvarig samordnare 
Inget nytt har tillkommit sedan sist, men frågan är under utredning. 
 

7. Inkomna ärenden för behandling 
Städa sverige/Strandens dag 
Inför denna aktivitet, 16-17 sep,  
Ingen återkoppling i frågan ännu 
 
USM 
Diskussion kring hur HOK vill göra med det förväntade ekonomiska överskottet från tävlingarna. Vi 
behöver ta reda på hur stort överskott som kan förväntas för att ta ställning. Att medel ska utveckla 
och stärka ungdomsverksamhet är självklart, men frågan är om/hur det kan specificeras ytterligare. 
Fortsatt dialog med Anna Memmi behövs. I dagsläget uppskattas 75% av överskottet att gå till 
kartfonden  
 

8. Nyhetsbrev 
HOK´s nyhetsbrev 
Nyhetsbrev från HOK är på gång ut innan månadsskiftet. Diskussion med Kicki Engström förs för att 
samordna vad som skrivs på hemsidan resp. i nyhetsbrevet. 
 

9. Övriga frågor 
Firande av etappseger O-ringen sker på sprint KM 29 Aug. Kostnad för detta godkänns. 
 
Vuxna på stan: Styrelsen skickar ut information och ser om intresse finns hos föräldrar 
 
Delgivning inför evenemang 16 September, Hill Climb. Endast Härnö Outdoor Lodge har blivit 
kontaktade om att evenemanget kommer att äga rum och med det så påverkas tillgängligheten till 
vårdkasen. Styrelsen ska ta fram en skrivelse till kommunen och länsstyrelsen om att det har missat 
en viktig del i deltagandet i de beslut som tagits. Flertalet klubbar har verksamhet som blir påverkad 
och kan alvarligt störa eventuell verksamhet/krock i shemat. Men ej blivit delgivna detta beslut 
 
Inga övriga frågor fanns att notera. 
 

10. Förberedelser och ärenden till nästa möte 
Till nästa styrelsemöte tas ett utkast fram till ändring av regler för avgifter /ersättningar. 
 

11. Nästa möte 
Nästa styrelsemöte är onsdag 20 sep kl 18-20 i HOK-stugan. 
 



3 (3) 
 

12. Mötet avslutas 
Ordförande Göran Abel förklarar mötet avslutat.  
 
 
 
_______________________ _______________________ ________________________ 
Björn Larsson   Göran Abel   Magnus Selling 
sekreterare   ordförande    justerare 


